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Dagsorden for HSJ Skydesport  
Ekstraordinær generalforsamling. 

Referat: 
 

Formand Rasmus Ramme Henriksen RRH åbner mødet 
 

 
1. Valg af dirigent. 

Knud Erik Damsgaard KE valgt 
Det konstateres at der er rettidig indkaldt til mødet og det er i overensstemmelse med 
vedtægterne. 
Præsentation af dagsorden KE 
 

2. Fremlæggelse af forslag til vedtægtsændringer samt tilhørende forklaring. (Bestyrelsen) 
a. Forslag 1: Ændring af det officielle foreningsnavn. Holstebro Strandjagtforening ændres 

til HSJ Skydesport. (Vedtaget på tidligere generalforsamling jf. referat) 
b. Forslag 2: Bestyrelsen kan udvides op til 9 medlemmer. 

 
Forslag 2 præsenteres af RRH 
Der tales om årsager til navneændringer. 
Som årsag nævnes bl.a. at forenings aktiviteter består for ca. 95% vedkommende, af aktiviteter 
indenfor skydesport. 
 
 
3. Afstemning om de 2 forslag til godkendelse.  

Afstemning 2a: 19 af 20 fremmødte stemte for 
Afstemning 2b: 19 af 20 fremmødte stemte for 
 
 

4. Hvis forslag 2.a godkendes, afholdes valg af op til 2 nye bestyrelsesmedlemmer. 
a. Bestyrelsen forslår Jens Ole Mortensen (nuværende revisor). 

 
Ivan Dahl valgt for 1 år og Jens Ole Mortensen er valgt for 2 år til bestyrelsen. 
Følger tidspunkt for ordinær generalforsamling, henholdsvis november 2026 og 2027 
 

5. Hvis forslag i punkt 4.a vedtages vælges 2 nye revisorer, ellers kun 1 (pga. dødsfald)  
 
Freddy Hansen valgt for 2 år og Jens Christian Sinkbæk Andersen er valgt for 1 år. 
Følger tidspunkt for ordinær generalforsamling, henholdsvis november 2026 og 2027 
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6. Fremlæggelse af byggeplaner og estimeret budgetplaner for nyt klubhus. (Bestyrelsen) 
a. Forslag 1: Give bestyrelsen prokura til at gennemføre projektet (nyt klubhus) med 

tilhørende økonomiske og projekt afgørende beføjelser til at træffe beslutninger fra start 
til slut. 
 
Frank Lynge FL (Kasserer) fremlægger byggeprojekt samt økonomisk gennemgang. 
FL pointerer at det kan enden med en udgift på ca. 200.000kr. uden at der bliver bygget 
nyt klubhus. Da denne udgift er en projekterings udgift. Det understreges at der på 
nuværende tidspunkt kun har været positive tilkendegivelser fra rådgivere ind til videre i 
forhold til at skaffe de nødvendige midler. FL forklarer at andre løsninger ville få ca. 
samme økonomisk konsekvens.  Der diskuteres fremtidige mange muligheder i 
forbindelse nyt klubhus. FL gør også opmærksom på at det ende med at HSJ kan blive 
nødt til at optage et mindre lån eller på anden måde skaffemidler til byggeriet, men det 
er klart den nuværende bestyrelses hensigt at undgå optagelse af lån til byggeriet, hvis 
det er muligt. Men der syntes at være bred enighed i forsamlingen om, at det 
nuværende klubhus er mere end udtjent og det er ikke en holdbar løsning, at bibeholde 
det gamle på længere sigt. 
 
 

7. Afstemning og igangsættelse af byggeprojektering nyt klub lokaler med henblik på udførelse jf. 
punkt 6.a forslag 1.  
 
Forslag 6a er enstemmigt vedtaget og det er således vedtaget at bestyrelsen kan starte det 
indledende arbejde med projektering af nyt klubhus, og efterfølgende har prokura til at starte 
byggeriet, hvis eller når der kan rejses de nødvendige midler. 
 

8. Evt. Der kan ikke træffes beslutninger under dette punkt. 
 

Formanden fortæller om et tilfælde af hjertestop på banen ved et skydestævne fornyeligt. 
Det berettes ligeledes at skadelidte er kommet godt over hændelsen og ved godt mod. 
Under dette punkt diskuteres der om behovet for en hjertestarter og evt. tilhørende udvidet 
førstehjælpskursus til hjælpere på skydebanen. 

 
KE: Afslutter mødet og takker for, god ro og orden. 

 
 
  


